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Svar på spørsmål om skilting av vegstrekninga Hordvik - Salhus

I møteboka frå fylkesutvalet sitt møte 24. september er det teke inn under open time følgjande forslag frå
Mona Røsvik Strømme (H):

«Veistrekningen Hordvik-Salhus har en smal veibane og en krevende trafikkbelastning.
Fylkesutvalget vil be om vurdering om skilting av gjennomkjøring forbudt mellom 7-9 og 15-17, av 
hensyn til skolebarn og beboere.»

Vedlagt er brev frå Statens vegvesen med svar på spørsmålet.

Fylkesrådmannen har ingen ytterlegare kommentarar til saka.


